
Zápis č. 24/11

ze zasedání Zastupitelstva obce Lhota, které se konalo dne 8. 12. 2011 od 19 hodin na
Obecním úřadu ve Lhotě.

Program: 1) Zahájení
2) Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele
3) Kontrola zápisu z minulého zasedání
4) Došlá pošta
5) Diskuse
6) Usnesení
7) Závěr

Přítomni: Jan Krkavec, Ing. Pavel Dvořák, Bc. Radka Kratochvílová, Alena Kopejsková,
Mgr. Václav Slezák, Jiří Kolínský, František Uřidil

Ověřovatelé zápisu: Ing. P. Dvořák, J. Kolínský

Návrhová komise: F. Uřidil, R. Kratochvílová

Zapisovatel: Alena Kopejsková

K jednotliVÝm bodům programu:

k bodu 1. Zahájení

Veřejné zasedání řídil starosta obce p. J. Krkavec, který v úvodu veřejného zasedání přivítal
přítomné členy zastupitelstva obce (ZO). Prohlásil, že jednání ZO je řádně svoláno a
vyhlášeno. Konstatoval přítomnost všech členů ZO a prohlásil zasedání za usnášeníschopné.
Návrh programu jednání ZO byl schválen všemi hlasy.

k bodu 2. Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele.

Do návrhové komise byli zvoleni všemi hlasy F. Uřidil, R. Kratochvílová, ověřovateli zápisu
byli zvoleni všemi hlasy Ing. P. Dvořák, J. Kolínský R. Kratochvílová, Mgr. V. Slezák.
Zapisovatelem byla zvolena všemi hlasy Alena Kopejsková.

k bodu 3. Kontrola zápisu z minulého zasedání:

Starosta obce prohlásil, že zápis z minulého zasedání ZO ze dne 24. 11. 2011 byl zvolenými
ověřovateli ověřen a vyložen k nahlédnutí na Obecním úřadu ve Lhotě. Nebyly proti němu
vzneseny žádné námitky ani připomínky.
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K bodu 4. Došlá pošta

Pozemkový fond ČR Praha 3 - vyjádření k předkupnímu právu na pozemek parc. Č. 587

Veolia StČ vodárny a kanalizace Kladno - protokol o úplné zkoušce kvality vody obecního
vodovodu - bez závad

Knihovna MI. Boleslav - žádost o finanční dar na základě spolupráce s naší knihovnou na rok
2012

Obec Lhota - plán inventur za rok 2011

k bodu 5. Diskuse:

R. Kratochvílová informovala o uskutečněných předvánočních akcí (vánoční dílnička,
rozsvěcení vánočního stromečku a mikulášská nadílka) vše se uskutečnilo za hojné účasti dětí
a občanů. Dále informovala o zpracování a odeslání žádostí o dotace na restaurování
Pomníku padlých v 1. a 2. sv. válce, nákup výstroje, výzbroje a opravu stávající hasičské
techniky pro SDH Lhota. Starosta informovalo školení zastupitelů DSO Cecemínska, které se
konalo 25. 11. 2011 na OÚ Lhota ve spolupráci se SMO ČR. Ing. P. Dvořák se dotazoval na
odkoupení částí cest a ulic po zemřelém Fr. Václavíkovi, pozemky byly od dědiců odkoupeny
v červnu tohoto roku. Ing. P. Dvořák dále informoval o schůzce s JUDr. M. Pacovským
ohledně dělení pozemků v lokalitě bývalého sportovního hřiště.

K bodu 6. Usnesení

1. Zastupitelstvo obce schválilo všemi hlasy peněžité příspěvky ve výši 1500,- Kč těmto
osaměle žijícím starším občanům na základě jejich žádosti:

Oldřich Krkavec, Boleslavská 17
Marie Kolínská, Lesní 136
Vlasta Jandíková, Hlavenecká 43
Květoslava Novotná, U Jezera 76
Jaroslava Chrástová, Široká 93
Jiřina Sedláčková, Hlavenecká 67
Jiřina Nepomucká, U Rybníka 2
Miloslava Klímová, U Rybníka 8
Zdeněk Křáp, KLesnu 88
Jan Jakub, Boleslavská 62

2. Zastupitelstvo obce schválilo všemi hlasy Darovací smlouvu mezi Obcí Lhota a Knihovnou
města ML. Boleslav ve věci poskytnutí finanční částky ve výši 1500,- Kč za účelem zpracování
a distribuci knihovních fondů.

3. Zastupitelstvo obce schválilo všemi hlasy plán inventur za kalendářní rok 2011.
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k bodu 7. Závěr

Starosta poděkoval přítomným zastupitelům za účast na dnešním jednání.
Jednání bylo ukončeno 20,40 hod.
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